
Föredragningslista

Sektionsmöte 2016-12-06, 17:15

(* betyder att bilaga finns)

1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande
Maria Bahrami förklarar mötet öppnat klockan 17.23.
- 1.2. Val av mötesordförande
Maria Bahrami väljes till mötesordförande.
- 1.3. Val av mötessekreterare
Patric Hjorth väljes till mötessekreterare.

Axel Hultman väljes till tillfällig mötessekreterare under punkt 7.3.
- 1.4. Val av två justerare tillika rösträknare
Fredrik Spansk och Felix Noren väljes till justerare tillika rösträknare.
- 1.5. Fråga om mötets behöriga utlysande*
Kallelse skickades ut den 6 november, i enlighet med stadgarna vid Sektionsmöte.

Mötet anser
att mötet är behörigt utlyst.
- 1.6. Fastställande av föredragningslista
Diba Vosta yrkar att flytta 7.13 Val av *MästerCock* till punkt 7.1.

Mötet beslutar
att bifalla Dibas yrkande.

Föredragningslista fastställs.
- 1.7. Adjungeringar
Alexander Viklund, Henrik Johansson och Felix Almay från Konglig Datasektionen beviljas yttranderätt.
- 1.8. Entlediganden
- 1.9. Anmälningssärenden

2. Rapporter

- 2.1. Skriftliga rapporter
 - 2.1.1. Internationell Sekreterare*
 - 2.1.2. Kårfullmäktige*
 - 2.1.3. Näringslivsgruppen*

- 2.1.4. Studienämnden*
- 2.1.5. Styrelsen*
- 2.1.6. Valberedningen*
- 2.1.7. Webmaster*
- 2.2. Muntliga rapporter

Medielabbet har köpt en 3D-printer som just nu experimenteras med. Vill en vara med så är det bara att dyka upp på deras möten. Andra funktionärer uppmanas höra av sig ifall de har nytta av skrivaren.

Spelnörderiet ska se på Dota på lördag och behöver någon FEST-ansvarig som kan vara där då det håller på till 06.00.

Metadorerna har köpt in nya bord och stolar, och förklarar att det går väldigt bra för nämnden.

Mottagningen har bokfört, haft kickout, och fått in många bra svar på utvärderingen.

Fotogruppen har fotat pubar och gasquer. Dessutom har de haft fotopromenader, där nästa är på måndag, i övrigt fortsätter de som vanligt.

3. Information

- 3.1. Information från THS

Maria Bahrami yrkar på att bordlägga till representanterna har anlänt.

Mötet beslutar
att bifalla Marias yrkande.

Chefredaktör från OL, Ariel Blomqvist, berättar att Kårledningen utför det operativa arbetet för kåren, och att de som inte jobbar deltid antingen tagit studieuppehåll eller kommit tillbaka efter examen. Det sker nu överlämning då nya personer valts in i Kårledningen, ny mottagningssamordnare, internationellt ansvarig, projektledare för Armada samt en tredje chef för utbildningsinflytande. Det kommer även vara fler val i vår om folk är intresserade. Ytterligare så är Nymble avspärrat inför SNNC.

Vice Ordförande i THS, Therese Skoog, berättar att de haft råd om ombyggnationer i Nymble, och ska under morgondagen ha möte med kanslichef och arkitekterna. Det har även gått ut information om att tillredning av mat i sektionslokaler är förbjudet, och det kommer i januari hållas möte med KTH om eventuella andra matlagings-möjligheter.
- 3.2. Information från Data

Ordförande från Konglig Datasektionen berättar att de haft sitt stora glögg-SM där de tillsatt massor nya funktionärer, bland annat några styrelseposter. De fortsätter, tillsammans med vårt styrelse, jobba på samboavtalet, vilket reglerar hur vi delar META. Arbetet med Bröllopet fortskrider.
- 3.3. Genomgång av Budget 16/17*

Kassör har genomgång av budget som den ser ut nu och uppmuntrar

nämnder att använda det de har till teambuilding/kärnverksamhet. Kassör jobbar också på ett sätt för nämnder att i realtid se hur mycket de har kvar av sin budget.

- 3.4. Genomgång av Verksamhetsplanen 16/17*
Genomgång av hur Verksamhetsplanen har uppdaterats.

4. Bordlagda ärenden

5. Beslutsärenden

- 5.1. Beslut om ansvarsfrihet för Styrelsen 15/16*
Matilda Carlson yrkar på att bordlägga ärendet då nödvändigt material ej hunnit samlas ihop till revisorerna.
Mötet beslutar
att bifalla Matildas yrkande.

6. Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor

- 6.1. Motion angående "Erkännande av Näringslivsgruppen"*
Mötet beslutar
att bifalla motionen.

7. Valärenden

- 7.1. Val av MästerCock
Valberedningens kandidat är Calle Zettergren.
Calle berättar att han blev nominerad av nuvarande MästerCock. Han gillar mat och tycker det är kul att laga mat. Han har erfarenhet av lite större kök och matlagning i stora skalor, så känner att han skulle ha koll på posten.

Diba frågar om han har några speciella visioner för matlaget, varpå Calle menar att matlagningsproblemet i META gör att det blir mer vegansk och vegetarisk mat, så att folk får upp ögonen för det samt att det kan vara väldigt gott.

Diskussion.

Mötet beslutar
att välja Calle Zettergren till MästerCock.

- 7.2. Val av Qulturnämndsordförande
Valberedningens kandidat är Ronya Budak.
Ronya berättar att hon går i årskurs två, och har varit med mycket i QN och hjälpt till med event, samt dessutom kommit på flera av dem. Hon har nu valt att söka och bli ordförande då hon har många idéer och vill ha mer folk, samt

att hon tycker det är roligt och har mycket potential. Det hon vill göra är att fokusera på högre intresse och fler samarbeten med andra nämnder.

Josefine Möller frågar om Ronya har några specifika idéer. Ronya svarar att hon har fått några idéer från det här året, samt att hon vill fråga resten av medlemmarna vad de vill göra, då det inte riktigt har gjorts tidigare. Vill gärna gå på konstmuseum eller rundgångar i stan.

Diskussion.

Mötet beslutar

att välja Ronya Budak till Qulturnämndsordförande.

- 7.3. Val av Öfversångledare
Valberedningens kandidat är Patric Hjorth.

Kandidaten refererar till sin kandidatur. Kandidaten var tidigare LEK och tyckte sång var det roligaste med det uppdraget. Vill utnyttja fler sånger i Melodia. Göra en ny Melodia.

Vid frågan om han har någon specifik idé så svarar Patric att han vill göra en Melodia då den tidigare börjar ta slut.

Linnéa Lennartson frågar om han kan sjunga Mediehymnen, varpå Patric svarar att han kan det.

Diskussion.

Mötet beslutar

att välja Patric Hjorth till Öfversångledare.

- 7.4. Val av 3 st Öfverphös varav en EKO-phös
Valberedningens kandidater är Marcus Groth, Alexander Nordh och David Tranaeus.

Axel Hultman yrkar på att öppna upp för fri nominering

Mötet beslutar

att bifalla Axels yrkande.

Louise Gröndahl nominerar Moa Winberg, som tackar nej.

Viktor Ceder kandiderar.

Emma Olsson nominerar Matilda Carlson, som tackar nej.

David Tranaeus berättar att han går i trean, och har varit med i mottagningen två gånger, både som KPH och electus för KPH. Utöver det så har han skrivit mycket i sin kandidatur om varför han vill vara ÖPH.

Melissa Obrou frågar vad han vill ha för egenskaper hos de andra i ÖPH. David svarar att han är en person som gärna sätter sig in i de andras perspektiv, och skulle behöva hjälp med att bolla nya idéer och komma på nya saker.

Lucas Grönborg frågar vad han har för vision, varpå David svarar att grundvisionen är att ingen ska hoppa av programmet på grund av att de känner sig utstötta eller ensamma. Han vill vidare att det ska vara mer homogent med mindre glapp mellan grupperna, och fortsätta på det tidigare arbetet med att de olika gruppmedlemmarna ska få vara med så mycket som de vill. Inkorporera fler tillfällen för allmänt häng, såsom inplanerade cyckelstugor.

Emil Erlandsson frågar om han kan tänka sig att vara EKO-Phös, och David förklarar att han tycker att det skulle vara kul, men har ingen tidigare erfarenhet.

Axel Hultman frågar vad David tyckte var sämst när han själv var nØllan, och ifall det är kvar. David svarar att det kan bli väldigt mycket på en gång när en börjar, då du kastas in i en karusell och det tar ett tag innan en börjar hänga med. Han vill jobba mot att det ska bli mer klart för nØllan så att de känner sig mer trygga och att situationen är hanterbar.

Linnea Holm frågar vad han har lärt sig av sina tidigare ledarengagemang, där David svarar att han har svårt att säga nej till folk, men ser fram emot att bli bättre på det.

Josefine Möller frågar hur han skulle ha motiverat folk mot slutet av mottagningen när alla börjar bli trötta. David menar att han skulle försöka få till någon sorts teambuilding där alla kan prata och pusha varandra. Han menar att det är slitigt ibland, och kommer vara för honom också, men han vill se till att en får hålla humöret uppe och trigga varandra till positivitet.

Alexander Nordh berättar att han går andra året och har sökt ÖPH för att han vill ge nØllan samma chans som han fick att få en bra start på Media. Han vill ha tightare samarbete mellan grupperna, främst INPHO, ARR och KPH, samt att grupperna ska få mer tid att hänga med nØllan. Han vill även se utvärderingen för att se vad som behövs göras och bygga vidare på den feedbacken.

Alexandra Runhem frågar om Alexander är intresserad av EKO, varpå han svarar att han inte är det.

Emil Erlandsson frågar hur han skulle hantera en tvist inom ÖPH. Alexander menar att det beror på hur långt in i processen de är och att det kan vara bra att ha med Electus i frågan, då fler tankar och åsikter är bättre än tre.

Axel Hultman frågar vad Alexander tyckte var sämst när han själv var nOllan, och ifall det är kvar. Han svarar att det nog var Olympiaden, som han inte fick uppleva. Han skulle gärna vilja se att det är fler än vanliga stationer, fler nämnder som är med och deltar.

Melissa Obrou frågar vilka egenskaper han vill se hos de andra, varpå Alexander svarar att han vill ha människor med öppet sinne och förmågan att kunna se saker från olika perspektiv. Vidare vill han att de inte ska vara rädda att ta snabba beslut, någon som kan säga stopp och vara realistisk.

Louise Gröndahl menar på att han kommer leda en stor grupp människor och undrar hur han skulle göra för att öka sammanhållningen. Alexander skulle vilja se mer häng i Phöseriet så att alla kan hitta sin plats, samt hitta ett sätt för att hålla en mer öppen kommunikation.

Niklas Gustavsson frågar vad han anser om tvånget av frack och schmeck, vilket Alexander menar att han vill ha kvar.

Linnea Holm frågar vad han har lärt sig av sina tidigare ledarengagemang. Alexander svarar att han varit avdelningsansvarig på ett tryckeri där han tog hand om personal och arbetsuppgifter. Vidare har han jobbat under sommaren med folk som har olika typer av autism där han lärt sig att alla inte har samma förutsättningar. Han berättar även att han just nu detaljplanerar konferenser.

Josefine Möller frågar hur han skulle ha motiverat folk mot slutet av mottagningen när alla börjar bli trötta. Alexander tror på att ge beröm där det är befogat så att alla känner sig uppskattade.

Niklas Gustavsson frågar vilken grupp Alexander vill lägga störst fokus på mellan Phöseriet och nOllan för att göra mottagningen så bra som möjligt. Alexander menar att Phöseriet är de som gör mottagningen, och att det är viktigt att hitta något sätt att hålla dem taggade och motiverade så att det smittar av sig.

Marcus Groth berättar att han går i trean och var nära på att kandidera förra

året. Han säger att han är en person som ofta inte märks så mycket och ibland väldigt mycket. Han har tidigare varit QN-ordförande samt Öfversångsledare. I gymnasiet hade han ett projekt där han satte ihop ett eget idrottslag, så han känner att det är en bra erfarenhet inför ÖPH. Skulle kunna hjälpa till med EKO, då han vet en del om hur budgetar och sånt fungerar efter tidigare projekt. Han anser att ÖPH är en av de viktigaste positionerna på sektionen, då det innehåller all studentkultur som skiljer oss från de andra sektionerna; våra traditioner. Han vill upprätthålla dessa och eventuellt utveckla de vidare. Han berättar om minnen från när han började och att den magin som fanns då borde fler få uppleva. Han vill också undvika att ettan har ont i magen i väntan på phöseriet, och föreslår att det ska vara möjligt att vara med i mottagningen utan att lägga ner all tid som annars krävs.

Som exempel vill han att en person som vill skriva något till nØllan om vilka företag som finns för medietekniker då kan göra det till ÖPH, och att det då kan vara med i bländaren utan att personen är med i Phöseriet. Han vill också att någon på samma sätt kan anordna en karaokekväll eller liknande, vilket lär uppmuntra till större engagemang bland nämnderna samt större samhörighet inom sektionen.

Louise Gröndahl frågar om han vill ha samma intagning men att andra kan delta på andra sätt. Marcus menar att vissa kommer ta ansvar för vissa delar, och är med och "kurerar" vissa upplevelser. Han vill att folk kan komma och hänga med nollan i frack och schmeck fast att de inte är phösare.

Maria Bahrami frågar om han vill att nämnderna alltså ska kunna fixa event, och Marcus svarar att de då förlitar oss på att nämnderna själva ska fixa det, men istället blir det så att alla får delta och ordna.

Alexandra frågar om han vill söka EKO, vilket han inte vill.

Anton Martinsson frågar om han vill ta bort LEK, vilket Marcus säger inte är aktuellt, men att det kan diskuteras.

Lucas Grönborg undrar om det kan bli för många personer för att nØllan ska hänga med, om alla som vill får vara med i mottagningen, varpå Marcus menar att det redan är väldigt många att hålla koll på.

Alexandra Runhem frågar vad han skulle vilja se för egenskaper hos sina partners. Marcus svarar att han vill ha någon som är bra med ekonomi, samt att de är villiga att diskutera dessa saker som han tagit upp. Han ser ytterligare gärna ett riktigt energiknippe som kan ge en dunk på ryggen.

Louise Gröndahl frågar vad han tänker om alkoholkulturen, något Marcus menar att han tror många blir avskräckta utav. Han vill göra mottagningen tillgänglig, och att det ska vara KPH-faddrar som de kan känna sig trygga med, och eventuellt ha automatiskt alkfritt i anmälningsskylt till gasque.

Marcus Hogler frågar hur reglerna ska bibehållas om alla får vara med. Marcus menar att det lär vara människor som inte är helt främmande med reglerna som vill delta. De kommer vara del av phöseriet och den information som finns. Han anser att om de beter sig opassande så kommer de bli avvisade.

Carl Rosengren frågar om det finns siffror på hur många som inte kommer med i Phöseriet, varpå Alexandra svarar att det ändras från år till år.

Josefin Möller frågar hur Marcus tänker pusha folk mot slutet av mottagningen när de blir trötta. Marcus vill att ÖPH ska vara på möten fem minuter innan och avsluta alla möten med optimistisk ton, samt ha internevenemang för Phöseriet som sätter dem på rätt sida.

Axel Hultman fortsätter på Marcus Hoglers fråga och undrar om Marcus vill behålla reglerna som finns eller om de kommer behöva ändras för att få omorganisationen att fungera, varpå Marcus svarar att han vill behålla de som finns. Marcus Hogler menar att frågan snarare var vad som händer exempelvis när en plussar på nollan, då de vanligtvis blir bannade från Phöseriet. Marcus svarar att de då inte borde få vara med mer, samt att kanske höra av sig till nästa ÖPH om att de inte riktigt går att lita på.

Linnea Holm frågar vad han har för tidigare erfarenheter som han tar med sig i sin roll som ÖPH. Marcus menar att han har disciplin från QN och idrottslaget, och är van att ligga på och se till att allting händer när det ska.

Linnéa Lennartson frågar hur han vill skapa ett phöseri där alla känner sig inkluderade. Marcus säger att han vill att ÖPH ska vara där lite tidigare och vara lite gladare för att sätta en modell för resten av phöseriet. Han anser även att val av Electus är superviktigt här.

Linnea Holm frågar hur han ser på samarbetet och att kompromissa med resten av ÖPH och Electus. Marcus menar att det är SM som bestämmer hur mottagningen ska vara genom att välja fram kandidater med de idéer de vill se i mottagningen, och det sätts före ÖPH och Electus, så om han blir vald så kommer han göra sitt bästa för att se till att det sätts i verk.

Linnea fortsätter och frågar hur han kommer göra om två idéer går åt två olika håll, varpå Marcus förklarar att första steget är att gå och kolla om det går att

kompromissa. Om det verkligen inte går så finns det säkert andra saker som behöver beslutas om så att alla kan ta varsin del.

Viktor Ceder berättar att han inte sökte i tid men har funderat ett tag och kände nu att det var dags. Han har varit med i väldigt många andra nämnder och så på sektionen, öppnar upp för frågor.

Lucas Grönberg frågar vad han har för vision. Viktor berättar att han vill ha en bra sammanhållning i phöseriet. Han vill fokusera på både interna och externa event, vilka de ska samarbeta med och vad som bör förbättras.

Maria Bahrami frågar om han fortfarande vill bli Webmaster om han blir ÖPH. Viktor säger att han då kommer prioritera ÖPH och ta en mer administrativ roll som Webmaster.

Niklas Gustavsson frågar om det finns något han vill förändra. Viktor säger att han inte har någon plan i nuläget, utan får se vad som behöver göras.

Louise Gröndahl frågar vad han vill se för egenskaper hos de andra han ska jobba med. Viktor menar att han vill ha någon som är lugn och kan prata mycket inför publik. Gärna någon som är duktig på detaljplanering.

Martin Lindberg frågar hur han ser på att göra mottagningen mer öppen för andra nämnder, vilket Viktor absolut tycker är värt att diskutera och utveckla.

Axel Hultman frågar vad det sämsta med är med att vara nØllan som han skulle vilja ändra. Viktor berättar att det ibland känns som att vi har vita handskar och att han vill fortsätta se över arbetet med det och att nØllan faktiskt är vuxna individer.

Josefin Möller frågar vad han skulle göra för att peppa folk mot slutet av mottagningen när de börjar bli trötta. Viktor vill att ÖPH ska visa att en själv är där och jobbar, men även ordna internevent för att visa uppskattning.

Alexandra Runhem frågar om han kan tänka sig att vara EKO, vilket han kan ifall det behövs.

Louise Gröndahl frågar hur han hanterar stressiga situationer, varpå Viktor menar att han hanterar det helt okej. Han kanske behöver ta stopp i fem minuter och sen köra järnet ut tills allt är färdigt.

Linnea Holm frågar vad han lärt sig av tidigare engagemang. Viktor berättar att

han lärt sig att alla behöver olika saker för att klara sina uppdrag; vissa behöver deadline, vissa positiv kritik, vissa negativ kritik. Han anser att individanpassning är viktigt.

Matilda Carlson frågar hur han ser på arbetet med Electus och hur mycket han vill inkludera dem, något Viktor gärna gör så mycket som möjligt då det är en enorm tillgång att bolla beslut mot. Han tillägger dock att det i slutändan är ÖPH som tar beslut, men han integrerar gärna Electus i alla beslut som tas.

Diskussion.

Matilda Carlson yrkar på slutna votering.

Mötet beslutar

att välja Viktor Ceder och Alexander Nordh till Öfverphös.

att välja David Tranaeus till EKO-phös.

Maria Bahrami yrkar på att ajournera mötet.

Mötet beslutar

att bifalla Marias yrkande och ajournera mötet.

Mötet återupptas.

7.5. Val av Ljud- och Ljustekniker

Valberedningens kandidat är Robin Setterwall.

Robin berättar att han går i årskurs fem och har jobbat med ljud och ljus innan KTH, mellan gymnasiet och högskolan, samt varit i Platoon i tre år, där han varit ordförande i två år. Han skulle vilja fixa META:s ljud- och ljus-rigg.

Viktor Ceder frågar vad han tycker är mest akut, varpå Robin menar att ljuset behöver uppdateras, samt att han skulle vilja ha laser, nya lampor och byta filter.

Emma Olsson frågar om han skulle kunna tänka sig UV-belysning. Robin säger att han kan kolla på det. Alexander Viklund lägger till att två UV-kanoner är på väg.

Disa frågar hur han ser på samarbete med Konglig Datasektionens LoL, någon Robin svarar att han redan känner, då de båda är med i Platoon.

Maria Bahrami tar upp att han eventuellt skulle åka utomlands, och ber honom förtydliga. Robin berättar att han i mitten av februari får han svar om att åka utomlands, vilket innebär att han eventuellt skulle behöva bli entledigad till sommaren.

Marcus Hogler frågar om han har funderat på vad han vill köpa in. Robin svarar att han blev övertalad i torsdags och inte har haft tid att kolla på någonting än.

Axel Hultman frågar om han fortfarande vill ha posten om det inte finns några pengar. Robin menar att han då kommer underhålla utrustningen, samt att posten även innebär att informera användarna om hur det funkar.

Diskussion.

Mötet beslutar

att välja Robin Setterwall till Ljud- och ljus tekniker.

7.6. Val av Projektledare för Branschdagen

Matilda Carlson yrkar på att öppna upp för fri nominering

Mötet beslutar

att bifalla Matildas yrkande.

Niklas Gustavsson nominerar Patric Hjorth, som tackar nej.

Niklas Gustavsson berättar om posten.

Emil Erlandsson nominerar Arvid Larsson, som tackar nej.

Matilda Carlson nominerar Marcus Hogler, som tackar nej.

Marcus Hogler nominerar Emma Olsson, som tackar nej.

Felix Norén yrkar på att bordlägga till nästa SM.

Emma Bäckström nominerar Sabina Nordell, som tackar nej.

Mötet beslutar

att bifalla Felix yrkande.

7.7. Val av Programansvarig Student

Linnea Granlund och Maria Bahrami berättar lite om posten.

Matilda Carlson nominerar Emma Olsson, som tackar nej.

Maria Bahrami yrkar på att bordlägga.

Mötet beslutar

att bifalla Marias yrkande.

Nina Nokelainen kandiderar.

Hon berättar att hon redan är KAS, så känner att PAS är passande.

Axel Hultman frågar vad hon gör om hon får ett förslag från sektionen som CSC nekar. Nina menar att det då finns belägg på att många vill ha en förändring, och det är studenternas utbildning och inte deras, så de bör

lyssna.

Linnea Holm frågar om hon känner sig bekväm med att sätta sig in i andra årskursers kurser. Nina berättar att hon suttit med och lyssnat när andra har pratat om sina kurser, och att det är många universella problem en kan lösa fast en går i ettan.

Diskussion.

Mötet beslutar

att välja Nina Nokelainen till Programansvarig Student.

7.8. Val av Vice Ordförande

Emma Olsson kandiderar.

Emma berättar att hon går andra året och har varit med i både mottagningen och Styrelsen. Det roligaste då var att tänka på sektionen långsiktigt, då hon menar att vi bara går här några år men att Sektionen fortsätter därefter. Emma känner även att posten kan ta lite mer ansvar, och hon ser fram emot att axla det.

Matilda Carlson frågar om det är något specifikt hon vill arbeta med. Emma säger att hon vill arbeta mer med internationella studenter och inkludera dem. Linnea Holm frågar vad hon tar med sig från sitt tidigare arbete i Styrelsen. Emma svarar att hon vill fortsätta med stadgar och reglemente.

Diskussion.

Arvid Larsson yrkar på att dra streck i debatten.

Mötet beslutar

att bifalla Arvids yrkande.

Mötet beslutar

att välja Emma Olsson till Vice Ordförande.

7.9. Val av Sekreterare

Matilda Carlson yrkar på fri nominering.

Mötet beslutar

att bifalla Matildas yrkande.

Patric Hjorth berättar om posten.

Simon Sundin nominerar Nina Nokelainen, som tackar nej.

Josefin Ström nominerar Lovisa Karlsson, som tackar ja.

Lovisa Karlsson berättar att hon går i ettan och likt den nuvarande

sekreteraren tycker om att skriva.

Maria Bahrami frågar om tidigare erfarenheter. Lovisa berättar att hon varit ungdomsledare men vet inte riktigt hur mycket av det som kan appliceras i rollen.

Matilda Carlson frågar vad hon vill få ut av att vara med i styrelsen. Lovisa säger att hon vill engagera sig i något, men tänkte egentligen vänta till tvåan och se vad som händer.

Patric Hjorth berättar att en får väldigt bra inblick i sektionen och övriga nämnder av att sitta i styrelsen.

Diskussion.

Mötet beslutar

att välja Lovisa Karlsson till Sekreterare.

- 7.10. Val av Studerandeskyddsombud
Melissa Obrou och Carl Rosengren berättar om posten.

Maria nominerar Emil Clemedsson, som tackar nej.

Maria Bahrami yrkar på att bordlägga.

Mötet beslutar

att bifalla Marias yrkande.

- 7.11. Val av Fanbärare
Valberedningens kandidater är Matilda Carlson och Linnea Holm.
Linnea berättar att hon går sitt fjärde år och tycker att det var jätteroligt att bli nominerad. Hon ser fram emot att vara fanbärare och anser det vara väldigt ärofyllt. Hon har gjort mycket för sektionen, nu senast som ÖPH, och har hela tiden varit funktionär sen hon började. Hon anser att det vore en perfekt avslutning att vara fanbärare.

Maria Bahrami frågar om hon har finare kläder eller råd att införskaffa. Linnea svarar att hon har införskaffat det inför SNNC.

Marcus Frisell frågar om hon tidigare har hållit en flagga. Linnea säger ja och att hon har hört att de är tunga.

Matilda berättar att hon går femte året och varit engagerad i massor olika saker inom sektionen sen hon började. Hon har brunnit för sektionen sen hon började och det vore fantastiskt att avsluta som fanbärare.

Maria Bahrami frågar om hon har finare kläder eller råd att införskaffa. Matilda svarar att hon har råd att skaffa.

Marcus Frisell undrar om hon tidigare hållit en pinne med tyg, vilket hon har.

Diskussion.

Johannes Karlsson yrkar på sluten votering.

Mötet beslutar

att välja Matilda Carlson till Fanbärare.

7.12. Val av Vice Fanbärare

Maria Bahrami nominerar Linnea Holm.

Linnea berättar att sen sist hon stod här har hon lärt sig skillnaden mellan en fana och en flagga.

Diskussion.

Mötet beslutar

att välja Linnea Holm till Vice Fanbärare.

7.13. Val av 3 st Valberedare

Patric nominerar Johannes Karlsson, som tackar nej.

Lucas Grönborg och Maria Bahrami berättar om posten.

Emma Olsson nominerar Samuel Westman Granlund, som tackar ja.

Josefin Ström blir nominerad.

Linnea Granlund nominerar Okra-Livia Dimle, som tackar nej.

Samuel Westman Granlund berättar att han går i ettan och redan funderat över att gå med i valberedningen. Han tycker det ska bli spännande att hålla intervjuer och lära sig hur det funkar på andra sidan bordet.

Axel Hultman frågar vilka kompetenser han har som säger om någon inte är lämplig för en post. Samuel menar att han inte är rädd för att säga att någon inte är lämplig. Maria Bahrami tillägger att det är hela valberedningen som isåfall tar det beslutet.

Josefin Ström berättar att hon går i ettan och att hon är väldigt nervös inför intervjuer, så det kan vara skönt att känna på hur det känns från andra sidan.

Emil Erlandsson frågar om hon kan vara objektiv om en person, vilket hon svarar att hon kan.

Viktor Ceder frågar om hon anser att valberedningen bör ha en aktivt rekryterande roll som i resten av världen. Josefin säger att hon inte riktigt har ett bra svar.

Axel Hultman frågar hur Josefin tycker att en valberedare ska hantera en situation med någon hon tycker om men som inte är lämplig. Josefin svarar att hon skulle ta diskussion med resten av valberedningen.

Axel Hultman frågar vad som gör henne lämpad för att ta tuffa beslut. Josefin berättar att hon jobbat som ungdomsledare, så hon är van att hantera människor och har lätt att fatta beslut.

Maria Bahrami frågar om hon har några andra engagemang, varpå Josefin berättar att hon är med i METAdorerna samt SpexM.

Maria Bahrami frågar om hon har tid för ett till ansvar vilket Josefin menar att hon har.

Diskussion.

Mötet beslutar

att välja Samuel Westman Granlund och Josefin Ström till valberedare.

7.14. Val av Webmaster

Valberedningens kandidat är Viktor Ceder.

Viktor menar att om han blir vald så kommer han sitta på två poster, och att mötet borde diskutera om de finner det lämpligt.

Frida Eklund frågar om han har några visioner för posten. Viktor säger att då han är ÖPH så kommer det vara mer av en administrativ roll.

Gustav Bergman frågar om han har några tidigare erfarenheter som gör honom lämplig.

Viktor berättar att han jobbat med detta ett tag, samt varit med och arbetat med mottagningens hemsida.

Maria Bahrami frågar om han kommer vara snabb med att svara på mail, vilket Viktor säger att han kommer.

Emil Erlandsson frågar hur samarbetet med Kommunikationsnämnden kommer se ut. Viktor svarar att han i huvudsak kommer prata med Kommunikationsnämnden angående vad som behöver göras, och att resten

får prata med Kommunikationsnämnden.

Alexandra Runhem frågar om han kommer klara av två poster samtidigt, vilket Viktor menar att han kommer göra då det blir en mer administrativ roll som Webmaster.

Maria Bahrami frågar nuvarande Webmaster hur mycket tid hon lägger ner, och får som svar att det inte är mycket, då hon också har en administrativ roll.

Diskussion.

Mötet beslutar
att välja Viktor Ceder till Webmaster.

Maria Bahrami yrkar på att öppna upp punkt 7.7 *Val av Programansvarig Student*.

Mötet beslutar
att bifalla Marias yrkande.

8. Övriga ärenden

8.1. Avtack funktionärer

8.2. Övriga frågor

9. Mötets högtidliga avslutande

Mötet avslutas klockan 22:19.